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内容概要

　　《快捷英语：阅读与写作周周练（高1年级下）》特点：体例科学设计完美：本套丛书把“阅读
理解、完形填空和书面表达”三者合而为一，内容按照周次设计，训练数量和时间搭配合理，既有利
于教师课堂定时检测，又适合学生同步自测，操作灵活方便、节时高效。
达到了体例与内容的完美统一。
　　难度适合同步性好：本套丛书以《英语课程标准》和人教版教材为依据编写.含有“话题阅读”等
栏目，严格控制难度。
是学生学习教材的最佳同步性训练材料。
　　注重热身循序渐进：本套丛书设计了“阅读策略”“读写联动”“妙笔生花”等栏目。
注重热身引导性训练，词汇知识与读写能力同步提升，由浅入深，循序渐进，让学生的英语读写能力
得到快速高效提高。
　　题材丰富题型全面：本套丛书包括阅读理解、完形填空、阅读填表、任务型阅读、短文填空、书
面表达等多种题型；所收短文体裁多样，题材丰富，内容翔实，涵盖面广。
符合学生的读写需求。
融趣味性和知识性于一体。
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章节摘录

　　A turkey named Courage gave thanks to President Obama tor savinghis life on the day before Thanksgiving.
Honoring a 62-year-old tradition，the President pardoned the bird on Thanksgiving eve.　　The tradition of a
turkey pardon at Thanksgiving began with PresidentTruman in 1947. Courage comes from Ellsworth， Iowa. The
name Couragewas chosen by voters who took part in a survey posted on theWhite House website. The lucky
turkey walked on the lawn of the RoseGarden and posed for the cameras at the presidential podium.　　The
dinner that has become known as the First Thanksgiving wasactually a harvest festival celebrated in December of
1621. Thats when English settlers in Plymouth，Massachusetts， gave thanks for the progress they had made after
a hard winter in their new country. AsAmerica grew， Thanksgiving customs also spread and got bigger. George
Washington declared that thefirst national Thanksgiving would be on November 26， 1789. In the decades to
follow， however， peoplecelebrated Thanksgiving locally， with no official date. President Abraham Lincoln
declared the lastThursday in November 1863 a national day of Thanksgiving. It stayed that way until 1939，
whenPresident Franklin D. Roosevelt moved it one week earlier. He wanted to lengthen the shopping periodbefore
Christmas to encourage gift-buyers and to help businesses. So Congress ruled that， after1941， Thanksgiving
would be an official federal holiday falling on the fourth Thursday of November.　　This year we celebrated
Thanksgiving on Thursday， November. Millions of Americans got togetherto give thanks with friends and family.
The lucky turkey， Courage， was one of them. After his pardon，Courage would be sent to Disneyland Resort
in California， where he would be the grand assemble ofDisneys Thanksgiving Day Parade.
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编辑推荐

　　中国英语教育领先品牌，200万英语教师的选择。
全国重点名校英语训练必备丛书，读写联动，迅速提升英语读写综合能力。
全国多位特、高级教师联合编写。
　　《快捷英语阅读与写作周周练》针对中学生英语学习的需要，编写了内容新颖有趣、难度适中的
阅读篇章；可配合课内学习，扩大阅读输入量。
书中形式多样的练习和活动不仅有利于培养学生良好的学习习惯和提高阅读技能，而且可以帮助学生
逐步地、有效地提高英语写作能力。
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